
Z mikrolokacijo čistilne naprave Založani
še niso zadovoljni

V sredo, 20. maja, je bil v Zalogu zbor krajanov, na katerem so se v
triurni razpravi posvetili mikrolokaciji centralne čistilne naprave
(CČN), v enourni razpravi pa predlogu zazidalnega načrta za območje
urejanja MP 7/1 — Ko-to in Jate Zalog. Tretjo točko dnevnega reda
zbora »Pogoji za izdelavo ureditvenega načrta za območje urejanja
MM 8/1 — Petrol« pa so preložili za druge dni, saj je bila ura že blizu
polnoči.

Krajani Zaloga že vsaj 5 let opo-
zarjajo na neprimernost lokacije
MM 7/1, zahtevajo čimglobji odmik
od stmjenega naselja s 5000 prebi-
valci. Ko so lani, na prvem zboru za
mikrolokacijo osrednje ljubljanske
čistilne naprave, svojo staro zahtevo
ponovili, so spoznali, da imajo inve-

' stitor in načrtovalci dokaj trdo kožo
in so zato, da bi jitn bili kos, v KS
imenovali strokovni odbor (Odbor
CČN pri KS Zalog), ki naj bi v imenu
krajevne skupnosti intenzivno sode-
loval z vsemi činitelji tega projekta
tako, dabi se zahtevamkrajanovZa-
loga čimbolj približali.

V uvodu je predsednik tega od-
bora dr. Janez Perkavec orisal delo,
prizadevanja in seveda tudi rezulta-
te, za katere je menil, da so jih dose-
gli v najvišji možni meri. Na številnih
sestankih, posvetovanjih in sooča-
njih s strokovnimi podlagami so te-
meljito premleli cilje in možnosti ter

spoznali, da vsem v KS postavljenim
zahtevam ni mogoče ustreči. »Želje
smo postavili visoko, dosegli pa toli-
ko, kot se doseči da. Predložen kom-
promis s četrto inačico mikroloka-
cije — je po moji oceni primeren za
razpravo in sprejem,« je stmjeno
izrazil oris dela odbora CČN dr.
Janez Perkovec. Poudaril je, da se
člani odbora zavedajo odgovornosti
svojega dela, saj so sami del KS in se s
krajani dnevno srečujejo, vendar
vsem stvarem le niso uspeJi priti do
konca, ostale so odprte in pri njih so
prisiljeni verjeti v dobro.

Po razlagi vseh doslej izdelanih va-
riant in še najbolj četrte različice, ki
se je zahtevam KS in njenega stro-
kovnega odbora še najbolj približala,
se je razvila dolga in naporna raz-
prava s ponavljajočimi očitki drugim
onesnaževalcem v Zalogu, kot so
Jata, Emona, Satumus in Koto,
očitki načrtovalcem, da se s svojimi

različicami preveč vrtijo na istem
prostoru, ki je naselju preblizu, za-
htevami za globlji odmik v sotočje ali
celo čez Savo na njen levi breg in po-
dobno. Najpogosteje pa je bilo slišati
zahteve po polni odgovomosti načr-
tovalcev za brezhibno delovanje
CČN, ki stanja v Zalogu ne bo v no-
benem primeru poslabšalo. Predla-
gali so, pa kar zelo resno, da se ob
CČN zgradi stanovanja, vanj pa vseli
projektanta in druge odgovorne. Na-
zadnje pa so dvignili roke za prvo od
enajstih točk zahtev strokovnega od-
bora CČN, in sicer, da se vse objekte
CČN locira ob obstoječi naravni
gozd, ki se ga še umetno razširi kot je
načrtovano. Niso soglašali s kom-
promisora četrte variante.

Četrta različica načrta, ki po mne-
nju krajanov, odbora CČN in načr-
tovalcev ponuja doslej najboljšo
predlagano rešitev, ima razpored ob-
jektov in možnosti izgradnje nadalj-
njih faz tako, da so tostrannaravnega
gozda le spremljajoči klasični objek-
ti, kakršne srečujemo vsepovsod, to
so črpališče. plinohrani, plinska po-
staja, vodnjak in delavniško poslop-
je, medtem ko so drugi objekti
vključno z biološkim delom, ki je
predviden v kasnejših fazah — vri-
sani za gozdom. Pa tudi sicer je med

objekti in naseljem načrtovan širok
varovalni gozd, če bi tega na primer
zasadili pred petnajstimi leti, bi bili
danes vsi obiekti za sozdom in v
gozdu. Imeli bi že naravno varovalno
pregrado pred morebitrno enisijo,
hrupom, pa tudi objekti CČN bi bili
skriti.

Stane Mikuž, predsednik občin-
skega komiteja za gradbeništvo, ur-
banizem in varstvookolja, jepojasnil
napore in široko angažiranost stro-
kovnjakov ter inštitucij pri iskanju
najboljših rešitev, ki bodo tudi za-
htevam kraja Zaloga najvišje ustre-
zale. Zato so se odločili za četrto ra-
zličico mikro lokacije, ki je zaradi
nižjega terena in potrebnega nasutja
tisočev kubičnih metrov materiala
mnogo dražja, venda najboljša va-
rianta možnega odmika. S to va-
rianto se je tudi odbor CČN Zalog v
najvišji meri strinjal. zato so v občini
že pripravili lokacijske načrte in vse
potrebno za začetek postopkov za
sprejem odloka in eimprejšnji fizični
pričetek izgradnje, za kar se Ljub-
ljani ta čas najbolj mudi, saj ima za-
gotovljena sredstva, ker je CČN ab-
solutno prednostna naloga, vendar
sredstva kopnijo ob brezštevilnih
komunalnih potrebah.
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